
PARAISTEN KAUPUNKI 

VANHUSNEUVOSTO 4/2022 

Aika: 6.9.2022 klo 10.30–11.05 

Paikka: Ohjaamo, kaupungintalo 

 

 

Läsnä: Nyberg Widar  puheenjohtaja 
Ahlsund Christina jäsen 

 Ginman Leif  jäsen 
 Kronqvist-Sundström Clara jäsen 
 Mäkeläinen Greta jäsen 
 Planting Ann  jäsen 

Salonen Markku varapuheenjohtaja 
 Knuts Åsa  sihteeri 
 
Poissa: Brunnsberg Annika jäsen 
 Lindqvist Yngve jäsen 
 Nymalm Elisabeth jäsen 
 Åkerfelt Bertil  jäsen 
 
Vieras: Lundberg Ulrika vanhustyön päällikkö § 24–27 
 
 
§ 24 Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 10.30.  
 
§ 25 Kokouksen laillisuus ja koolle kutsuminen 
 Puheenjohtaja totesi kokouksen laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
§ 26 Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 

Edellisen kokouksen pöytäkirja tarkastettiin. 
 

§ 27 Kunta-alueiden terveiset 
  
 Vanhustyön päällikkö Ulrika Lundberg informoi seuraavista asioista: 
 

• Varsinais-Suomen hyvinvointialueen johtaja Tarmo Martikainen vieraili 31.8. 
Paraisten hyvinvointikeskuksessa ja Korppoon terveysasemalla. Keskusteluissa 
käsiteltiin tärkeitä asioita, jotka koskevat koko Paraisten tulevaisuutta. 
 



• Toistaiseksi on valittu ainoastaan Varsinais-Suomen hyvinvointialueen ylimmät 
johtajat. Ikääntyneiden palveluiden johtajaksi on nimetty Eeva-Sirkku Pöyhönen. 
 

• Hoitajamitoitusta ei pystytä kaupungissa toteuttamaan, koska päteviä hoitajia ei 
ole riittävästi. 

 

Neuvoston jäsenet esittivät seuraavat kysymykset, joihin vanhustyön päällikkö lupasi 

vastata seuraavassa kokouksessa: 

• Erään Koivukodon asiakkaan omaiset ovat ottaneet yhteyttä vanhusneuvostoon ja 

tiedustelleet, miksi hoitajat ostavat asiakkaille ruokaa M-marketista, kaupungin 

kalleimmasta kaupasta. 

 

• Henkilöstö on istuttanut erilaisia kasveja Nauvossa Grannaksen ulkopuolelle ja 

Paraisilla Aurinkoisen pihalle lisätäkseen asiakkaiden viihtyvyyttä. Henkilöstö myös 

huolehtii niistä vapaa-ajallaan. Kaupungin puolelta näitä istutuksia on kritisoitu ja 

ilmoitettu, että ne tullaan poistamaan. Nyt neuvosto ihmettelee, miksei näitä 

viihtyvyyttä lisääviä istutuksia saa olla olemassa, kun kaupungin viheryksikkö ei itse 

järjestä mitään vastaavanlaisia. 

 

• Eräs jäsen toivoo lisätietoa siitä, miten liikenneturvallisuustyöryhmän työ ja 

kaupungin yhdistysohjelma otetaan huomioon vanhuspoliittisessa strategiassa. 

 
§ 28 Muut asiat 

• Aikaisemmassa kokouksessa eräs jäsen toivoi tietoa edunvalvontavaltuuksista. 
Saariston Kombi järjestää 12.10. luennon edunvalvontavaltuutuksen tärkeydestä. 
Näistä valtuutuksista on tietoa netissä, muun muassa osoitteessa: 
https://dvv.fi/edunvalvontavaltuutus-eli-tuen-tarpeen-ennakointi 
 

• Sihteeri lupasi tarkistaa, onko Komentosillalla ja Ohjaamossa toimiva 
induktiosilmukka. 

 
  
§ 29 Seuraava kokous 

Vammaisneuvosto kutsuu vanhusneuvoston yhteiseen kokoukseen lokakuussa. 

 
  
 Parainen 6.9.2022  
 
 
 
   
Widar Nyberg    Åsa Knuts 
puheenjohtaja   sihteeri 

https://dvv.fi/sv/intressebevakningsfullmakt

